
Referat styremøte 20.11.17: 

Sted:  Parkveien 6 A 

Tid:  1900 – 2000 

Tilstede: John Hansen, Tommy Elde, Viggo Andreassen og Brynjar Berntsen. 

 

SAK 32/17: Regnskap per 31.10.2017: 

  Tommy refererte til et ajourført regnskap for de første 10 måneder i år. 

  Regnskaper er meget tilfredsstillende. I forhold til budsjett er det minimale avvik. 

 

VEDTAK: Enstemmig godkjent. 

 

SAK 33/17: Juleavslutning 19.12.2017. 

  Som de fleste kjenner til, så ble den oppsatte høstfesten avlyst. Til dette formål var  

  det avsatt midler til sponsing av dette arrangement. 

Styret er kommet fram til at vi siste spillekveld før jul – den 19.12. – skal servere 

julemat – pinnekjøtt m/tilbehør og dessert - til våre medlemmer. 

Selve spillingen denne kveld vil bli ca. 15 spill. Bespisningen starter kl. 2100. 

På spillekveld den 12.desember vil vi annonsere dette. Vi vil da få en oversikt over 

hvor mange personer som ønsker å være med på bespisningen. 

 

VEDTAK: Enstemmig godkjent. 

 

SAK 34/17: Julebukken 2018. 

  Julebukken  arrangeres i klubbens lokaler lørdag 13. januar. 

  Informasjon om arrangementet vil bli lagt ut på kretsens hjemmeside i månedsskifte  

  november/desember. Turneringen vil bli arrangert som Forbundsturnering. 

  Leder ordner med innbydelse og søknad om forbundspoeng. 

 

VEDTAK: Enstemmig godkjent. 

 

SAK 35/17: Eventuelt. 

  I og med at vi etter hvert har maktet å opparbeide en god økonomi i klubben, bør vi  

  nå  begynne å tenke på å fornye klubbens datautstyr – hvilket kan bety en stor     

  investering. Vi tenker da på innkjøp av nytt dubleringsutstyr. Da dette er nytt - og   

  forholdsvis dyrt utstyr - vil vi i første omgang sondere litt i ”terrenget”. 

 

VEDTAK: Enstemmig. 

 

  Sortland, den 22.11.17. 

  Brynjar Berntsen. 

Ref. 

   

 



 


